
ROMÂNIA 
JUDE�UL VRANCEA 
PRIM�RIA MUNICIPIULUI ADJUD 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
 

 
 
Încheiat ast�zi 27 Septembrie 2007, în �edin�� ordinar� a Consiliului Local al 

municipiului Adjud. La aceasta sedinta particip� 16  din cei 17 de consilieri in functie- 

membri ai Consiliul Local al municipiului Adjud. Este absent domnul consilier Dascalu 

Ioan. 

�edin�a ordinar�  a Consiliului Local a fost convocat� prin Dispozi�ia nr. 2113 

 din 20  Septembrie 2007, invitatia fiind inaintata consilierilor pe lista, cu semnatura.. 

 La �edin�� particip� de drept d-l Armencea Constantin primarul municipiului, 

d-l. Diaconu Gelu viceprimarul municipiului Adjud, Ghenghea Andra Genoveva – sef 

serviciu S.A.P.L. 

  D-na. Consilier Marmureanu Florina  pre�edintele de �edin�� – supune la vot 

aprobarea Procesului verbal din data de 12 Septembrie 2007. Cu 16 voturi „ pentru” 

acesta a fost aprobat. 

D-na. consilier Marmureanu Florina  pre�edintele de �edin�� – Având in vedere 

propunerea primarului municipiului Adjud, care prin Dispozi�ia nr. 2113  din 20 

Septemrie 2007, a convocat Consiliul Local în �edin�� ordinar� cu urm�toarea ordine de 

zi. 

 

1. Proiect de hotarare privind stabilirea numarului maxim de autorizatii de taxi 

Proiectul de hotarare este insotit de: 

- Expunere de motive – Initiator: consilier Ivan Gheorghe 

- Raport de specialitate al Compartimentului Control Comercial 

 

2.  Proiect  de hotarare privind aprobarea trecerii din domeniul public in 

domeniul privat al municipiului Adjud a CT 1, in vederea vanzarii prin licitatie publica. 



3.  Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al municipiului 

Adjud pentru anul 2007 

Proiectul de hotarare este insotit de: 

- Expunere de motive – Initiator: ing. Contantin Armencea – primar al 

municipiului Adjud 

- Raport de specialitate al Directiei economice 

 

4. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului local 

in AGA a SC URBIS SA 

Proiectul de hotarare este insotit de: 

- Expunere de motive – Initiator: ing. Contantin Armencea – primar al 

municipiului Adjud 

- Raport de specialitate al Compartimentului juridic 

 

5. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pentru 

perioada octombrie – decembrie 2007 

 

6.  Proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii prin contract de 

vanzare – cumparare a suprafetei de 4600 mp teren intravilan, in scopul atribuirii in 

folosinta gratuita de loturi de teren pentru persoanele sinistrate  

Proiectul de hotarare este insotit de: 

- Expunere de motive – Initiator: ing. Contantin Armencea – primar al 

municipiului Adjud 

- Raport de specialitate al Serviciului Tehnic 

 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii prin licitatie publica a doua 

loturi de teren apartinand municipiului Adjud, de 400 mp fiecare, aflate pe strada 

Teiului in scopul obtinerii sumelor de bani necesare achizitionarii de terenuri pentru 

persoanele sinistrate 

Proiectul de hotarare este insotit de: 

- Expunere de motive – Initiator: ing. Contantin Armencea – primar al 

municipiului Adjud 



- Raport de specialitate al Serviciului Tehnic 

 

„Diverse” 

 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta – conform art.43 din 

Legea 215 privind administratia publica locala, supun spre aprobare ordinea de zi a 

sedintei de astazi, cu 16  voturi „pentru” ordinea de zi este aprobata. 

 

 La punctul unu al ordinii de zi – are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

 D-l. consilier Vilhem  Lucian prezint� Raportul de avizare. 

 Se trece la discutii: 

D-l. consilier Catana Ion: apreciez c� odat� cu stabilirea num�rului de taxiuri ar fi 

necesar s� fie stabilite �i loca�iile unde vor sta�iona acestea �i ce num�r de taxiuri vor 

putea sta�iona pe fiecare loca�ie în parte, pentru a se evita aglomerarea acestora. 

D-l consilier Stegaru Neculai: nu e suficient� stabilirea acestor loca�ii dac� nu vor 

fi efectuate �i amenaj�rile necesare. 

D-l Constantin Armencea –primarul municipiului Adjud – s-a discutat ca locatia 

unde vor stationa taxiurile sa se mute de la Scoala nr. 3 spre SOMACO. 

D-l consilier Gheorghiu Virgil – deasemenea aceasta locatie va fi delimitata prin 

marcaj. 

D-l consilier Toderascu Cristinel – in ceea ce priviste suplimentarea numarului de 

taxiuri consider ca nu sunt suficiente doar 56 de locuri , pentru ca la un moment dat vom 

ajunge in situatia ca aceste locuri sa fie ocupate si astfel nu dam posibilitatea altora care 

presteaza  servicii de calitate, sa faca ceva. Consider ca astfel se blocheaza libera 

concurenta.  Probabil ar trebui ca modalitatile de acordare a autorizatiilor sa fie mult 

mai exigente. 

 D-l Constantin Armencea –primarul municipiului Adjud – noi vom proceda asa 

cum prevede legea. 

 D-l consilier Badiu Adrian – si eu consider ca nu e bine sa ne oprim doar la 56 

pentru ca s-ar putea sa vina altii cu preturi mai bune si cu servicii de calitate. 



D-l consilier Stan Lascar – de ce se trece intr-un proiect de hotarare un anumit 

numar de autorizatii pentru ca asa se incurca libera concurenta. Nu ar trebui ca numarul 

de locuri sa fie limitat. 

D-l consilier Trif  Sorin – ar trebui modificat articolul din proiectul de hotarare si 

sa se treaca numarul maxim de locuri conform legii. 

D-l consilier Marin Gheorghe –eu cred ca numarul de autorizatii ar trebui sa fie 

nelimitat. 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta –  nu se poate ca 

numaarul de autorizatii sa se va trece limita maxima conform legii in vigoare.  

D-l consilier Turcu Constantin -  nu se poate ca autorizatia sa aiba o valabilitate 

de un an ? 

 D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud – autorizatia este 

valabila  pe o  perioada de cinci ani pentru ca se fac anumite investitii. 

D-l consilier Trif  Sorin  -   sa se acorde munarul de autorizatii conform legii. 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta- daca alte discutii nu 

mai sunt supun la vot proiectul de hotarare.  Cine este pentru proiectul de hotarare?  Cu 

16 voturi „pentru” devine Hotararea nr. 104  a Consiliului local al municipiului Adjud in 

sedinta  din 27 septembrie  2007. 

 

La punctul doi al ordinii de zi – are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul 

municipiului, pentru a prezenta Proiectul de hotarare. 

Se trece la discutii:  

D-l consilier Stegaru Neculai –proiectul de hotarare  ar trebui sa fie insotit  de 

raport de avizare si  de  expunere de motive, legea spune clar acest lucru. La acest proiect  

raportul  de avizare si  de  expunerea de motive lipsesc. 

D-l consilier Marin Gheorghe – observ ca nu este scrisa nici suprafata, nu este 

facuta nici evaluarea. 

D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud –evaluarea este facuta 

dar pretul nu mi se pare corect pentru ca CT. 1 este cea mai noua centrala din municipiul 

Adjud. 

D-l consilier Stegaru Neculai – cred ca ne-am cam grabit sa vindem centralele. 



D-l consilier Toderascu Cristinel – parerea mea este ca evaluarea centralei ar 

trebui reactualizata. CT 1 este ultima  centrala din oras si ar trebui sa fim mai atenti. 

D-l. consilier Catana Ion – parerea mea este ca ar trebui sa ne abtinem un an . 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedint- daca alte discutii nu 

mai sunt supun la vot proiectul de hotarare.  Cine este pentru proiectul de hotarare?  Cu 1 

vot ‚‚ pentru’’  ( d-l Turcu ) si 15 voturi ‚‚impotriva’’ proiectul de hotarare  este respins in 

sedinta din 27 septembrie 2007. 

 

La punctul trei al ordinii de zi – are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

D-l. consilier Catana Ion prezinta Raportul de avizare. 

 Se trece la discutii: nu sunt. 

 D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta –daca nu sunt discutii 

supun la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 16 voturi 

„pentru” devine Hotararea nr. 105  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta 

din 27 septembrie  2007. 

 

La punctul patru al ordinii de zi – are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

D-l. consilier Catana Ion prezinta Raportul de avizare. 

S-a propus ca D-l consilier Marin Gheorghe sa fie reprezentantul Consiliului local 

in AGA a SC URBIS SA. 

 Se trece la discutii: nu sunt. 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta –daca nu sunt discutii 

supun la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 14 voturi 

„pentru” si 2 „abtineri”   (se abtin d-l Marin Gheorghe si d-l Ivan Gheorghe),  devine 

Hotararea nr. 106  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta din 27 septembrie  

2007. 

 
La punctul cinci al ordinii de zi – are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

D-l. consilier Catana Ion prezinta Raportul de avizare. 

A fost desemnat ca presedinte de sedinta pentru perioada octombrie –decembrie 



 d-l consilier Stegaru Neculai. 

 Se trece la discutii: nu sunt. 

 D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta –daca nu sunt discutii 

supun la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 16 voturi 

„pentru” devine Hotararea nr. 107  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta 

din 27 septembrie  2007. 

 

La punctul sase al ordinii de zi – are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud – este necesara 

achizitionarea suprafetei de 4600 mp teren intravilan, in scopul atribuirii in folosinta 

gratuita de loturi de teren pentru persoanele sinistrate. 

Se trece la discutii: nu sunt 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta –daca nu sunt discutii 

supun la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 16 voturi 

„pentru” devine Hotararea nr. 108  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta 

din 27 septembrie  2007. 

 

La punctul sapte al ordinii de zi – are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud – pentru a putea 

achizitiona suprafata de 4600 mp teren intravilan, in scopul atribuirii in folosinta gratuita 

de loturi de teren pentru persoanele sinistrate este necesara vanzarea prin licitatie publica 

a doua loturi de teren apartinand municipiului Adjud, de 400mp fiecare, aflate pe strada 

Teiului. 

Se trece la discutii: nu sunt 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta –daca nu sunt discutii 

supun la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 16 voturi 

„pentru” devine Hotararea nr. 109  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta 

din 27 septembrie  2007. 

 

Diverse: 



D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud – prezinta cererea unui 

investitor, care solicita concesionarea a 2000 mp teren, situat pe Stadionul municipal 

Adjud pentru realizarea unui complex comercial. 

Se trece la discutii: 

D-l director – Scopul nostru este de a cumpara terenuri pe care ulterior sa le  

putem dezvolta . Pe raza muncipiului Adjud ne intereseaza terenul situat  langa Stadionul 

municipal in suprafata de 2000 mp,  unde dorim sa construim un supermarket. 

Consideram ca realizarea acestuia va constitui un beneficiu pentru municipiul Adjud 

deoarece se vrea ca forta de munca sa fie locala. In schimbul obtinerii terenului ne 

angajam sa reabilitam integral parcul municipal Adjud. 

D-l consilier Stegaru Neculai – Unde isi are sediul firma dumnevoastra? 

D-l director – sediul firmei pe care o reprezint este in Cehia dar avem 

reprezentanta si in Romania si Bulgaria. 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta – va amintesc ca 

problema acestui spatiu a mai fost discutata si nu s-a votat. 

D-l consilier Ivan Gheorghe – in zona respectiva nu cumva este retea de 

canalizare? 

D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud – nu, nu este. Problema 

trebuie tratata foarte serios. Intentia este sa schimbam centrul orasului. Parerea mea este 

ca ar trebui schimbata radical toata zona, ar trebui modernizata. Costurile pentru 

reabilitarea parcului sunt foarte mari , cred ca ar trebui sa ne gandim foarte serios la 

propunerea  domnului. 

D-l consilier Toderascu Cristinel – a-ti studiat zona, cum rezolvati zona tribunelor? 

D-l director- zona respectiva va fi inchisa cu panouri si vor fi reabilitate toate 

gardurile 

D-l consilier Toderascu Cristinel – in ce conditii faceti investitia in parc? Nu 

ccumva aceasta investitie cere altceva la schimb? 

D-l director – investitia in parc o facem in schimbul terenului. 

D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud – noi avem un proiect 

depus pentru reabilitarea acestui parc. O sa analizam la ce pret se ridica investitia si 

atunci o sa vedem daca sunteti de acord. Astazi s-a facut doar o prezentare pe care noi o 

sa o analizam si ramane sa discutam aceasta problema pe data de 11 octombrie 2007. 



D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud- o alta  problema pe 

care o discutam astazi este o adresa inaintata de locuitorii satului Adjudu- Vechi care 

doresc ca  acest sat sa devina comuna. Reprezentantii Adjudului Vechi au fost in audienta 

si li s-a explicat ca pentru a se realiza acest lucru este necesar organizarea unui 

referendum la care vor participa toti cetatenii din municipiul Adjud, din Burcioaia, 

Adjudu Vechi si Siscani. Costurile pentru organizarea acestui referendum vor fi suportate 

de cetatenii din Adjudu Vechi si Siscani. 

D-l consilier Stegaru Neculai- initiativa locuitorilor este de nota 10 dar in prezent 

bugetul nu este pregatit pentru asa ceva. 

Reprezentant din Adjudu Vechi – problema banilor nu va priveste pe 

dumneavoastra,  noi vom suporta toate cheltuielile. Dorinta noastra ca Adjudu Vechi sa 

fie iar comuna. 

D-l consilier Toderascu Cristinel – actiunea trebuie sa fie facuta conform legii. 

D-l Constantin Armencea – primarul municipiului Adjud- Consiliul Local a luat 

la cunostinta propunerea dumneavoastra , va vom da un raspuns legal cu care veti merge 

la Prefectura si unde va mai fi nevoie. 

D-na consilier Marmureanu Florina presedinte de sedinta –alte probleme 

nemaifiind la ordinea de zi, declar inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului local 

al municipiului Adjud din data de 27 septembrie 2007. 

 

 
PRESEDINTE DE SEDINTA       SECRETAR 
 
Consilier Dr.  MARMUREANU FLORINA                 SARADICI STEFANIA                          


